



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會  
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong  
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半  
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk  
www.hhyc.org.hk

12 December 2024

Dear HHYC Members,

As we approach the middle of December and the festive Christmas season, I am thrilled to share with you the array of activities and events we have lined up to celebrate this joyous time of year. We invite you to visit our [website](#) and book your spots for these exciting events, ensuring a memorable celebration with your family and friends.

In addition to our festive events, I am pleased to announce a special seasonal promotion. **From 15 December 2024 until 31 March 2025**, we will be offering new parking fees to encourage more members to visit the club and enjoy our facilities. The parking fees will be \$10 per hour on weekdays and \$15 per hour on weekends and public holidays.

We hope these promotions will make your visits more enjoyable and provide added convenience during this bustling season.

On behalf of the entire team, I wish you and your families a wonderful and joyous Christmas filled with happiness and prosperity.

Thank you for your continued support.

Warm regards,

Billy Ng

Operations & Facilities Manager / General Manager (Acting)

**The Hebe Haven Yacht Club Limited**



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會  
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong  
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半  
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk  
www.hhyc.org.hk

尊貴的會員：

隨著接近十二月中旬，又到大家普天同慶的聖誕節，本人非常高興與您分享本會為慶祝這個快樂時光所安排的一系列活動。我們誠意邀請您到訪本會的[網頁](#)，並預訂參加這些精彩活動，與家人和朋友慶祝難忘的時光。

除了節慶活動，本人也十分高興宣佈一項特別的季節推廣。由 2024 年 12 月 15 日起至 2025 年 3 月 31 日止，我們將推出停車場泊車優惠，以鼓勵更多會員光臨白沙灣遊艇會，享用我們的設施。平日星期一至五的泊車費為每小時 10 港元，週末及公眾假期的泊車費為每小時 15 港元。

我們希望這些推廣活動能讓您的到訪本會更加愉快。

我謹代表白沙灣遊艇會，祝願您和您的家人聖誕快樂。

此致

Billy Ng

營運與設施經理 / 總經理（代理）

白沙灣遊艇會

2024 年 12 月 12 日